
Protokół Nr 42/09
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 9.07.2009r. Początek 
posiedzenia godz. 17.30 zakończenie 20.00.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Anna Klepacz - nieobecna
2.Piotr Tyrawa   -
3.Kordian Kosowski  - nieobecny
4.Tadeusz  Bierowski  - 
5.Genowefa Pohoska – 

Nieobecni usprawiedliwieni: Klepacz Anna (urlop wypoczynkowy - wyjazd)
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
      1. Pani Skarbnik UM G. Nawalaniec 

2. Pan Burmistrz M. Górecki
3. Pani Wiesława Kuchejda

Porządek obrad : 
1. Wypoczynek letni dzieci i młodzieży.
2. Realizacja i zaangażowanie budżetu w roku 2009 (pierwsze pięć miesięcy).
3. Sprawy różne w tym wynagrodzenie Burmistrza.



-1-
Streszczenie przebiegu obrad

Ad1.
Przewodniczą ca przywitała wszystkich obecnych, a następnie przedstawiła porządek obrad , który 
został przyjęty bez zastrzeżeń. Dalej oddała głos Pani W. Kuchejdzie prosząc o przedstawienie 
organizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. Pani Kierownik omówiła krótko realizację 
budżetu Komisji  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, w tym zwiększone wydatki na 
posiedzenia Komisji, funkcjonowanie świetlic środowiskowych oraz opłaty związane z 
utrzymaniem Centrum Terapii i Uzależnień. Nadmieniła ,że wzrost wydatków spowodował 
zmniejszenie środków na wypoczynek letni dzieci i młodzieży, ale mimo tego wszystkie zgłoszone 
dzieci w liczbie 35( razem z dziećmi romskimi) zostały zakwalifikowane na kolonie do Kołobrzegu. 
Koszt kolonii dla jednego dziecka wraz z dowozem i powrotem kształtuje się w cenie 750 zł. Dzieci 
romskie otrzymały dofinansowanie z budżetu Komisji po150 zł. a resztę z budżetu romskiego, 
natomiast inne dzieci zostały dofinansowane w kwocie po 200 zł każde. Na wypoczynek letni 
pojadą także mali sportowcy z „Olimpii”, którzy również otrzymali dofinansowanie po 200zł na 
osobę. Razem na wypoczynek letni została wydatkowana kwota 9,600 zł. Ze względu na fakt ,iż w 
wynajętym autokarze będzie 50 miejsc Pani Kuchejda zasugerowała , aby przedłużyć nabór dzieci 
na kolonie.  W tym celu potrzebne byłoby wsparcie finansowe z budżetu na dopłaty dla 
ewentualnych chętnych kolonistów. Komisja wraz z Panią Skarbnik zaproponowała dodatkową 
kwotę 2000 zł. co pozwoli na dopłatę  wyjazdu chętnym dzieciom.
Ad2.
Pani Skarbnik omówiła dochód i wydatki budżetu Miasta wg stanu na 31 05 09r.Podkreśliła , iż 
planowane dochody w wysokości 24.480 440, 65 zł. zostały zrealizowane w kwocie 10 723 652 ,33 
zł co stanowi 43,80%. Natomiast planowane wydatki w kwocie 28 499 368, 65 zł. zostały 
zrealizowane w wysokości 9 108 199, 22 co stanowi 31,96%.Następnie Pani Skarbnik przedstawiła 
zaktualizowane wykazy zadań inwestycyjnych i remontowych obejmujące okres od 1 stycznia 09r. 
do 30. 06. 09r.Komisja zwróciła uwagę na zbyt niski stopień zaangażowania wydatków w zakresie 
inwestycji . Nieco lepiej kształtują się wydatki w zadaniach zaliczanych do remontowych. Pan 
Burmistrz zwrócił uwagę na wzrost ewentualnych dochodów Miasta. Są oferty kupna budynku po 
byłej szkole SP nr 2, centralnego placu między ul. Sienkiewicza a Jagiellończyka, kamienicy „Jacek 
i Agatka” przy ul 1 Maja, budynku  przy ul Pocztowej 1 oraz garaży przy ul. Leśnej. Komisja w 
związku z tą dobrą perspektywą podkreśliła , iż należy dążyć w większym stopniu do realizacji 
wytyczonych zadań inwestycyjnych, w tym  ujętych w WPI. Pani Skarbnik zaznaczyła, iż w II 
półroczu zdecydowanie poprawi się wykonanie  budżetu w związku realizacją wielu zadań 
remontowych i inwestycyjnych jak : remonty nawierzchni dróg, remonty chodników ul. 
Jeleniogórskiej i 1 Maja, remonty szkół, budowa zespołu boisk w ramach programu –„Orlik 2012” i 
inne. 



-2-
Wnioski
1.Komisja uważa, iż  niedopuszczalna jest sytuacja powiększania się w II półroczu roku 2009 
nadwyżki budżetowej bez angażowania jej do realizacji wytyczonych priorytetowych zadań 
inwestycyjnych w WPI. Komisja prosi  Pana Burmistrza ,aby spowodował  żeby zaplanowane 
wydatki majątkowe, w tym remontowe ( po zmianach budżetowych na koniec czerwca 09r  w 
wysokości 4 753 566 00 zł.), zostały  wykonane w jak największym procencie.
Ad3.
1.W sprawach różnych głos zabrała Przewodnicząca, która w związku z regulacją płac 
pracowników samorządowych ( Dz.U Nr 50, poz. 398) przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kowary. Argumentowała to tym ,iż Burmistrz naszego 
Miasta w porównaniu z miastami i gminami ościennymi o podobnych budżetach otrzymuje 
najniższe wynagrodzenie. Pani Skarbnik przedstawiła zestawienie wynagrodzeń Burmistrzów i 
Wójtów z 6-ciu gmin, które potwierdza ten stan rzeczy. W toku dyskusji uznano zasadność regulacji 
płac Burmistrza i oceniono pozytywnie projekt uchwały przyjmując wzrost wynagrodzenia 
zasadniczego z 4,630 zł, do 5000zł, dodatku funkcyjnego z 1500zł, do 1 900 zł, dodatku 
specjalnego z 1 226 zł. do 1 380 zł, oraz dodatku za wysługę lat z kwoty 926 zł, do  1 180 zł. Za 
przyjęciem projektu uchwały głosowały dwie osoby , przy jednym wstrzymującym się głosie.
2. Przewodnicząca zapytała Pana Burmistrza czy możliwe jest pozytywne załatwienie prośby, 
mieszkańców szczególnie ul. Kowalskiej, Wiejskiej i Podgórza o „zalegalizowanie” przystanku 
autobusowego przy „Biedronce” ,tym bardziej , że są tam stworzone dobre warunki ( zatoczka, 
przystanek).Pan Burmistrz zobowiązał się do rozmów w tej sprawie z PKS w Jeleniej Górze.
3.Pan Bierowski zwrócił uwagę na pogarszający się stan nawierzchni drogi na ul. Sanatoryjnej. 
Zwrócił się z prośbą do pana Burmistrza o postawienie znaku zakazu wjazdu na tę ulicę pojazdom 
powyżej 3,5 tony.
4.Przewodnicząca zwróciła uwagę Pana Burmistrza na stan chodników przy ul. Kowalskiej , 
Wiejskiej w kontekście planowanej nowej nawierzchni. Pan Burmistrz w odpowiedzi zgodził się ,że 
należałoby przed położeniem nowego asfaltu zająć się chodnikami. Stwierdził ,że trzeba szukać na 
ten cel środków, obiecał też rozmawiać w tej sprawie z firmą Skanska.
Po wyczerpaniu porządku obrad i spraw różnych posiedzenie Komisji zastało zamknięte.

Wnioski Komisji:

1. Jak w streszczeniu obrad.

Protokołowała                                                                             Przewodnicząca Komisji 
G. Pohoska                                                                                           G. Pohoska
    


